

Humanistiska föreningen

Styrelsemötesprotokoll #08

2024-04-18

Styrelseledamöter

Närvarande

Oliviae Odenskiöld	Ordförande	
Anna Sjöström	Vice ordförande	x
Kat Bergström	Sekreterare	x
Alexander Hallberg	Skattmästare	x
	Vice skattmästare	
Lillevi Dotta Hagström	Klubbmästare	
Parsa Gohari	Vice klubbmästare	x
Marie Börjesson	Programansvarig	x
Jonas Grahn	Vice programansvarig	x
Erika Sjöström	Övermarskalk	x
Claire Lindsay	Vice övermarskalk	x
Irina Grön	Informationsansvarig	x
Ebba Möhle	Vice informationsansvarig	x
Alexander Löf	Borgmästare	x

Övriga

Bengt Novén	Inspektor
Anna Börjesson	Sakrevisor
Anders Ebbe Nyman	Sakrevisor
Stefanie Tagesson	Sakrevisorsuppleant

1 PG

1. Mötets öppnande

Vice ordförande Anna Sjöström förklarar mötet öppnat kl. 17:00.

2. Justering av röstlängd

11 närvarande styrelseledamöter äger rösträtt varav 1 via länk.

3. Godkännande av föredragningslista

Föredragningslistan godkänns.

4. Val av mötessekreterare

Anna nominerar Kat Bergström till mötessekreterare.

Styrelsen beslutar

att välja Kat Bergström, till mötessekreterare.

5. Val av justerare tillika rösträknare

Parsa Gohari nominerar sig själv till justerare tillika rösträknare för mötet.

Styrelsen beslutar

att välja Parsa Gohari till justerare tillika rösträknare för mötet.

6. Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll #6 2024-03-21 godkänns och läggs till handlingarna.

7. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

8. Sekreterare

Kat är föredragande.

a. Rapport: kansli

Storstädning av skafferi och ÖM-skåp har skett. Bättre té bör beställas in.
Kat och Joosje har arbetat med inventering av villans alla förbrukningsvaror.

b. Rapport: stipendienämnd

Stipendienämnden har sammanträtt och stipendiaterna blivit valda. Samtliga stipendiater har tackat ja till att närvara vid Valborgslunchen.

9. Presidiet

a. Campusrådsmöte

Mötet sker 29/4 kl. 09:30 på Gula villan vilket innebär att villans öppettider för allmänheten skjuts fram till kl. 12:00. Översättning av riktlinjerna om sexuella trakasserier pågår.

AS KB

b. Avstämningsmöte SUS

Anna läser upp en rapport från Oliviae, bland annat lyfts att extra medlemskap i fler föreningar från nästa termin kommer att kosta 50kr, samt att extra medlemskap i nuläget bara går att göra via telefon eller vid kårexpeditionen.

10. Skattmästeriet

Alexander Hallberg är föredragande.

a. Lägesrapport

Hallberg har fått företagskort men saknar fortfarande kod, medan Anna har fått både kort och kod. Fondinköp pågår. Momssatsen för biljetter behöver ändras i kassan, Parsa ser till att det sker. NF har betalat sin andel av 110-årsfirandet nu och HumF:s utgifter och inkomster för evenemanget har stämt med den avsatta budgeten.

11. HumF Klubbmästeri

Parsa är föredragande.

a. Utvärdering tidigare pubar

Pubarna har gått bra.

b. Kommande pubar

Inga kommande temapubar i och med VPR och dylikt.

c. Rapport: Klubbmästarrådet

Parsa har inget nytt att rapportera.

d. VPR

Föreningen har sålt 47 av 56 VPR-biljetter. Leveransdatum för VPR-märken finns ännu inte. Ebba informerar att reklam för VPR kommer att spelas in tillsammans med SoFa under morgondagen 19/4.

12. Programutskottet

Marie är föredragande.

a. Återkommande evenemang

Filmkvällarna har inte haft många besökare, men de som kommer uppskattar dem mycket.

Bokklubbarna går bra, alla böcker är inne och rapporten för att söka projektmedel är färdigställd.

Kören repar inför valborg, och det är god stämning bland körmedlemmarna. Syjuntan har varit med i studietid och har fått uppmärksamhet, tyvärr främst av icke-medlemmar.

b. Övriga evenemang

Konstnärssamtal sker 2/5, Detta kommer affischeras under veckan och styrelsen uppmanas sprida information om detta till medlemmar.

Handwritten initials: KB, PG, and a signature.

c. Beslutspunkt: Förtroendevald syjuntan

Styrelsen beslutar

att inrätta posten förtroendevald ledare av syjuntan.

att välja Frej Wasmuth- Ljessnoi till förtroendevald ledare av syjuntan.

d. Champs of Campus

Hootbollslaget tränar med SF i nuläget, vilket verkar gå bra.

e. SUS championship

Jonas rapporterar att han har haft kontakt med projektledaren för SUS Championship 8/5. Evenemanget fungerar så att alla deltagare skapar eget lag och egen aktivitet. Karaoketävling är förslaget på aktivitet från PrU.

Jonas Grahn justeras ut kl. 17:39

13. Övermarskalksämberet

Erika och Claire är föredragande.

a. Valborgslunchen

Bröd & Vatten-stipendiet diskuteras som eventuellt spex.

Paus kl. 17:49.

Mötet återupptas kl. 17:53.

25 seniorer har anmält sig till valborg i nuläget och det finns platser kvar. Frågan om ytterligare utskick av inbjudningar diskuteras. Budgeteringen diskuteras. Personalbehovet är nästan täckt. Marie och Jonas kan vara SA under kvällen, flera i styrelsen kan tänka sig att stå i baren.

Dörrarna för lunchen öppnar 11:30, Thédansen börjar cirka kl. 17:00 och får gärna affischeras utåt så tidigt som möjligt.

Styrelsen bör vara närvarande, ombytta och klara senast kl. 10:00.

Ebba Möhle justeras kl. 18:07.

b. Fakultetsmiddag

Ingen ny information om fakultetsmiddagen.

14. Informationsutskottet

Irina är föredragande och rapporterar att hoodies kommer i slutet av månaden. Irina har även varit på GDPR-utbildning.

a. Nyhetsbrev #4

Brevet ska ut 2/5, sista dagen att ha önskingar om innehåll är 28/4

15. Borgmästare

Alexander Löf är föredragande

AS *KB*
4 PG

a. Rapport: Gula villan

Värmeskåpet är beställt men leveransen är fortfarande försenad, till VPR kommer värmeskåp att hyras. Nya återvinningskärl behöver köpas in. Utrymningskarta till villan finns nu vid ingången.

b. Externuthyrningar

i. Felicia Markus 18/6

Evenemanget kommer att ha catering & snittar, antal besökare är fortfarande okänt.

Styrelsemötet beslutar
att godkänna uthyrningen

ii. Caroline Westerlund maj/juni

Evenemanget har 40 besökare och vill hyra en lördag eller söndag i maj eller juni.

Uthyrningen har godkänts på föregående styrelsemöte till den 8-9/5.

16. Inbjudningar

a. Wermlands nation i Lund Tandem.

Evenemanget sker 9-10/5, punkten diskuteras vidare i Slack.

17. Under mötet väckta frågor

Löf lyfter viljan att återuppliva STARK som underförening till HumF. Frågan diskuteras.

Anna hälsar att hon tycker att styrelsen är underbar och att hon älskar alla.


18. Mötets avslutande

Mötet avslutas kl. 18:27.

Justeras


Anna Sjöström
Ordförande


Kat Bergström
Mötessekreterare


Parsa Gohari
Justerare